
v. v.liETn Vriez enveen
gehouden

ïn verband met ziekte is R. Schoneu.,ilf e af urezig.
De voorzitter a.i, J. Bruins opent de ve.rgadering om half acht
en u,enst alfen een goede vergadering.
De notulen van de vorige vergadering gehouden op 6 april j.1.
uorden door de secretaris vooïgelzen en onveranderd goedgekeurd'en getekend door voDrzitter en penningmeester.
l)e ingekomen stukken u:orden behandeld, ulaaronder:
-uilnodiqing best,uur supp.ver.ivm 2ll jarig besLaan, receptie te
houden in clubgebourrr op vri jdag Zfi mei a.s. 20.00 uur;

-uitnodiqÍnq bestuur voll-eybalver.'\/rivo y_gor informele bijeen-
komst in de Stamper te houden op vrijdaq 29 mei a.s. 19.00
uur met demonstratieuedstrijden.

Secretaris deelt mee dat Stamper op 13 juni is gehuurd door 3e en
1+e e1fta1 ivm gezellige avond. Spelers ueten hier nites van.
Brief vab Beltona voDr inaterialen. t-let zijn goede bal1en uelke
trij de vorige keer van hen gekocht hebben, maar gaan toch in de
toakomst niet meer met hen in zee omdat voorkeur uitgaat naar bv
Gerard van de Fiet, Lraaïmee een kohtrakt is gesloten.
De voorzitter deelt meer
-8. Platlje uordt scriba Ger. Kerk te lrlesterhaap; hij is momenteel
voorzitt.er kantine-commissie; bestuur is uan mening dat hij
gezien huidi"qe opstelling - beter kan stoppen met het voor-
zitterschap van de cant. Ëomm. ;

-donderdag a. s. komt A . van [!oort biS í]8, dan is er ook verg.
federatie. Cor Ba1 zaL voorzitter vervangen.

-schilderen kleedkamers vordert goed;
enkele kleedkamers zijn momenteel afgesloten van uater ivm
aansluiten nieuu.re boiler;

-hij heefL met afgevaardigden van de Gem qesproken over sluiten
velden;
trainingsveld uordt 4 mei gesloten voor gebruikn de overige
velden na 7 juni a.s. tot einde zomerstop niet meer gebruiken.

-DB heeft gesprek gehad met verteqenuroordiger Heineken;
uJe horen nader ove:: lening etc.

-er zal een ander buffet gekocht u.rorden met bijbehorende zaken.
Voorzitter vraagt naar afloop schoolvoelbal, dnt deze keer door
het jeugdbestuur van onze verenising is georganideerd.
Het blijkt dat enkele onderurijzers na afloop van dit, gebeuren
kommentaar leverden op ll[ï0, de organiserende vero
Hoe de organisatie vroe0er plaats vond uordt doorgenomen en
uijkt inderdaad op sommige punten af van huidige opzet.
G. Veldhoff noteert enkele punten en zal dit met jeugdbestuur
doornemen o

Rondvraao: J. tLlebbi nk: vlaqqemast is aan vervanging toe.
J. Netters: Lro een leidersvergadering is een vriendschapnelijke
uredstrijd Deto I - Deto 10 georganiseerd.
ïn verband met uledstrijden andere lagere elftallen kuam het door-
gaan van deze uedst,rijd in qevaar. VooraI Dick 51ot, leider Deto
9, had veel commentaar uJanneer deze uedstrijd zouLiorden afgela st.
Hij komt ook niet meer op leidsrsvergadering. J. Netters zal-
gesprek met hem organiseren.
G. Veldhoff: Henk Schepers zal C1 selectie volgend seizoen trainen
Kl-eedkamers voor jeugdtraining zijn niet schoon. Cor Ba1 zal
Cornelis l-t'essels vragen of hij Lrril helpen met schoonmal<en kleed-
kamers.
lor Bal : binnenkort Braderie op Vrinzenveen. l''loeten uri j alsver.
hieraan niet mee doen ? Doelschieten b.v.

i\otul en bestuursvergadering
op tssaEdxB 2l a.,ri112987.' d]-nsdaq



J. Alberts; Reclamebo'rden commissie benaderen.
Voorzitter zaI met G. Tijhof over dit onderulerp praten.
Niets meer aan de r:rde zijnde sluit de voorz tter
deze verga,lering en Lileeet allen ue1 thuis.
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